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                                                                                                                          Do Aleksandra Miszalskiego 

                                                                                                                  Prezydenta Miasta Krakowa  

                                                                                                                   Plac Wszystkich Świętych 3-4 

                                                                                         30-004 Kraków 

INTERPELACJA 

          Szanowny Panie Prezydencie w oparciu o art.  24 ust. 3 o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 

1990 roku (Dz. U. 1990 Nr16 poz. 95 z późniejszymi zmianami) zwracam się do Pana z interpelacją w 

sprawie remontów pustostanów w Krakowie. 

       W budżecie Miasta Krakowa Klub Radnych Nowej Lewicy zabiegał o  środki na remont pustostanów 

i przekazanie w ten sposób wyremontowanych mieszkań na mieszkania socjalne. Zwracamy się zatem 

z prośbą o udostępnienie informacji dotyczącej postępów remontów pustostanów i udostępnienia ich 

do puli mieszkań socjalnych: 

- czy został przygotowany już harmonogram prac, 

- Czy została przygotowana inwentaryzacja mieszkań, które można remontować, 

- czy trwają prace nad kosztorysem remontów, 

- czy została przygotowana procedura przetargów na remont pustostanów? 

      Sprawa pustostanów jest kluczowa biorąc pod uwagę listę osób czekających na mieszkania socjalne, 

oraz fakt, że w naszym mieście problem kryzysu bezdomności wielu osób nie został rozwiązany. 

Dlatego zależy nam na opracowaniu jak najszybszego programu działania, wyłonienia mieszkań, 

sporządzenia kosztorysu, oraz wszczęcia odpowiednich procedur w tej sprawie. Jako radne klubu 

Nowej Lewicy jesteśmy przekonane, że kwestia bezdomności i ubóstwa jest kluczową i wdrożenie 

zadań, które mogą zmniejszać ten problem jest fundamentalna dla sprawiedliwości społecznej i 

budowania zrównoważonego rozwoju naszego miasta.   

 

 

Z wyrazami szacunku 

Joanna Hańderek i Małgorzata Potocka 


